
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ  

FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH  

ZE DNE 5. 5. 2008 

 

Přítomní členové (bez titulů): O. Doskočil, P. Zimmelová, P. Scholz, R. Havránková, A. 
Hudáčková, J. Kříž, M. Velemínský ml., J. Vitoň, Ž. Abesková, V. Drymlová 
Omluveni (bez titulů): V. Šnorek 
Nepřítomni (bez titulů): M. Kastnerová, M. Měrotská 
Hosté (bez titulů): M. Velemínský – děkan fakulty, V. Tóthová – proděkan pro pedagogic-
kou činnost, B. Papáček – tajemník fakulty, P. Fošum – nahradí v AS V. Drymlovou 
 
Program: 
1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2007 
2. Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2008 
3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ošetřovatelství 
4. Návrh na žádost o akreditaci navazujícího studijního programu Ošetřovatelství v kombi-

nované formě 
5. Návrh na žádost o akreditaci habilitačního řízení v oboru Zdravotně sociální péče 
6. Návrh na členy disciplinární komise ZSF JU 
7. Ad informandum: Etická komise ZSF JU 
8. Různé 
 
 
1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2007 

Předkladatel: prof. M. Velemínský a Ing. B. Papáček 

Tajemník fakulty B. Papáček představil členům AS Výroční zprávu o hospodaření ZSF JU za 

rok 2007 a reagoval na dotazy členů AS. Byl sestaven vyrovnaný rozpočet, výsledky hospo-

daření jsou dobré, nevyskytly se žádné neočekávané výdaje. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Akademický senát schválil Výroční zprávu o hospodaření ZSF JU za rok 2007. 

 

2. Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2008 

Předkladatel: prof. M. Velemínský a Ing. B. Papáček 

Tajemník fakulty seznámil přítomné senátory s návrhem Rozpočtu ZSF JU na rok 2008. Roz-

počet je sestaven v souladu s pravidly hospodaření JU s vyrovnaným hospodářským výsled-

kem a finanční stránka by neměla ovlivnit kvalitu a rozsah pedagogické a vědecké práce a 

další tvůrčí činnosti. I do budoucna je třeba počítat se snižováním příspěvku a dotace MŠMT 



a nižším počtem studentů. Nepříznivě se vyvíjí poměr mezi akademickými a administrativní-

mi pracovníky. Je třeba provést optimalizaci vynakládání prostředků a to z hlediska personál-

ních i prostorových. Na úrovni kateder již jednání směřující k optimalizaci proběhla, v dalších 

oblastech budou následovat. Diskuze, do které se zapojili všichni přítomní členové AS, byla 

věnována zejména otázkám, jakým způsobem měřit objem vykonané práce, jak stanovit krité-

ria hodnocení, jak měřit výkonnost jednotlivých pracovníků, a to jak administrativních tak 

akademických, jakým způsobem bude řešen nepříznivě se vyvíjející poměr administrativních 

a akademických pracovníků. Problém je také v definici „administrativního pracovníka“. Dále 

byla diskutována otázka optimalizace počtu objektů využívaných ZSF a stěhování některých 

kateder do rekonstruované budovy v areálu Nemocnice Č. Budějovice, a.s., obsazenost kance-

láří a učeben na Uranu. 

Byl diskutován námět na případný audit, jeho provedení zváží Akademický senát na základě 

výsledků kontroly čerpání finančních prostředků na prvním zasedání AS v novém akademic-

kém roce. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Akademický senát schválil navržený rozpočet ZSF JU na rok 2008 a doporučuje předložit 

na prvním zasedání v novém akademickém roce  výsledky kontroly čerpání finančních pro-

středků. 

 

3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ošetřovatelství 

Předkladatel: prof. M. Velemínský a doc. V. Tóthová 

P. proděkanka V. Tóthová seznámila přítomné senátory s podmínkami přijímacího řízení do 

doktorského studijního programu Ošetřovatelství. Tento studijní program je určen pro absol-

venty navazujících magisterských programů Ošetřovatelství, ale i příbuzných oborů. Na dotaz 

členů AS, zda je možné ke studiu přijmout i lékaře, odpověděla p. proděkanka, že ano, pokud 

se touto oblastí ve své odborné činnosti zabývají. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 



Akademický senát schválil podmínky pro přijímací řízení do doktorského studijního pro-

gramu Ošetřovatelství. 

4. Návrh na žádost o akreditaci navazujícího studijního programu Ošetřovatelství  

v kombinované formě 

Předkladatel: prof. M. velemínský a doc. V. Tóthová 

Proděkanka ZSF JU V. Tóthová krátce představila koncepci navazujícího magisterského pro-

gramu Ošetřovatelství. Jedná se o kombinovanou formu studijního programu, který je na ZSF 

již akreditován v prezenční formě. Studijní program je zaměřen zejména na manažerskou a 

mentorskou činnost v oblasti ošetřovatelství. Skladba předmětů, jejich obsah i personální za-

jištění studijního programu v kombinované i prezenční formě je totožné. Tento studijní pro-

gram je zcela v souladu s dlouhodobým záměrem ZSF JU. Senátoři M. Velemínský ml. a P. 

Scholz podpořili potřebu navrhovaného studijního programu. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Akademický senát souhlasí s podáním žádosti o akreditaci navazujícího studijního progra-

mu Ošetřovatelství v kombinované formě 

 

5. Návrh na žádost o akreditaci habilitačního řízení v oboru Zdravotně sociální péče 

Předkladatel: prof. M. Velemínský 

Děkan ZSF JU M. Velemínský předložil AS návrh žádosti o akreditaci habilitačního řízení 

v oboru Zdravotně sociální péče. Tento obor je v souladu s dlouhodobým záměrem ZSF JU a 

doplňuje již akreditované bakalářské, navazující magisterské a doktorský studijní program. 

Možnost habilitačního řízení by mělo obrovský přínos pro ZSF, vedlo by k výraznému zvýše-

ní kvalifikační struktury akademických pracovníků. Na základě dotazu O. Doskočila byla 

diskutována možnost sjednocení názvů studijních oborů na úrovni bakalářské, magisterské a 

doktorské. 

(Pozn.: Zasedání Akademického senátu opustila senátorka Ž. Abesková.) 

Výsledky hlasování: 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 



Akademický senát souhlasí s podáním žádosti o akreditaci habilitačního řízení v oboru 

Zdravotně sociální péče 

 

6. Návrh na členy disciplinární komise ZSF JU 

Předkladatel: prof. M. Velemínský 

Děkan fakulty M. Velemínský seznámil Akademický senát s návrhem složení disciplinární 

komise a krátce představil jednotlivé navrhované členy. 

Výsledky hlasování: 

Akademičtí pracovníci: 

plk. JUDr. Milan Kučera, Ph.D. pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Mgr. Magdalena Čapková, Ph.D. pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

PhDr. Marie Trešlová   pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Náhradnice: 

Mgr. Petra Zimmelová, Ph.D. pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Studenti: 

Mgr. Miluše Vítečková  pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Karolína Hudečková   pro 6, proti 2, zdrželi se 1 

Mgr. Klára Vorlová   pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Náhradnice: 

Mgr. Jana Pechová   pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Akademický senát schválil složení disciplinární komise ZSF JU v navrženém znění. 

 

7. Ad informandum: Etická komise ZSF JU 

Tento bod byl stažen z programu a nebyl Akademickým senátem projednáván. 

 

8. Různé 

V dubnu 2008 proběhlo hlasování per rollam o dokumentu Zásady pro ubytování studentů 

ZSF JU pro akademický rok 2008/09. 

Předkladatel: doc. V. Tóthová  

Výsledky hlasování: 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 1  



Akademický senát schválil dokument Zásady pro ubytování studentů ZSF JU pro akade-

mický rok 2008/09. 

 

Předseda AS ZSF JU O. Doskočil poděkoval V. Drymlové za její aktivní činnost 

v Akademickém senátu. V. Drymlová opouští AS v souvislosti s ukončením magisterského 

studia na ZSF. Novým senátorem bude P. Fošum. 

 

V Českých Budějovicích 5. května 2008. 

       Zapsala: Renata Havránková 

       Kontroloval: Ondřej Doskočil 


